
Het gonst nu al wekenlang van de geruchten in de 
wandelgangen van de Eeklose politiek. CD&V en 
Open VLD hebben naar verluidt al een akkoord om 
de volgende zes jaar de stad te besturen. Alsof de 
verkiezingen overbodig zijn. Alsof de democratie af-
geschaft is en alles in achterkamertjes beslist kan 
worden.

Een nieuw bestuur
voor een nieuwe stad

N-VA-lijsttrekker Michel De Sutter:

,,Ja, ik ben
 kandidaat-
burgemeester’’

,,Wij doen daar niet aan mee’’, zegt 

N-VA lijsttrekker Michel De Sutter. 

,,Voor ons is het de kiezer en hij al-

leen die beslist over de samenstel-

Dat eerste is er niet echt van 
gekomen: De Eecloonaar is 
na meer dan 160 jaar gewoon 
opgedoekt. Een levend stuk 
Eekloos erfgoed notabene.
,,De grootste ontgoocheling in mijn 

carrière. Ik dacht dat mijn opvolger 

een betrouwbaar man was, maar 

ons bedrijf is via een stroman in de 

verkeerde handen gekomen. Ons 

hele levenswerk is, door een mis-

bruik van vertrouwen, in een paar 

maanden tijd in rook opgegaan.”

Die nieuwe uitdaging is er 
wel van gekomen. Waarom 
precies de politiek? Want in 
die vijver zitten wellicht nog 
grotere haaien.
,,Politiek heeft me altijd al 

geïnteresseerd. Van jongsaf heb 

ik de plaatselijke politiek vanop 

ling van het volgende stadsbestuur. 

En als de Eeklonaren vinden dat wij 

daarin betrokken moeten worden, 

dan zullen we die opdracht met 

volle overtuiging aannemen. Als 

gemeenteraadsleden, als schepe-

nen en - als de kiezer dat wil - ook 

als burgemeester.’’

Ongeveer een jaar geleden 
heeft u bekendgemaakt dat 
u in de politiek zou stappen. 
Heeft u nog geen spijt gehad 
van die beslissing?
,,Nee, nog geen dag. Die stap was 

geen bevlieging, maar een wel-

overwogen beslissing. Ik heb mijn 

hele leven met hart en ziel gewerkt 

in onze uitgeverij en drukkerij De 

Eecloonaar. Toen mijn echtgenote 

en ik ons bedrijf vier jaar geleden 

overlieten was het niet de bedoe-

ling om voortaan op onze lauweren 

te rusten. Ik wilde mijn opvolger 

nog enkele jaren met raad en daad 

bijstaan en ondertussen nieuwe uit-

dagingen zoeken.’’

De kracht van verandering

De verandering
begint in Eeklo

“Ons stadsbestuur is de jongste jaren helemaal ontspoord. 
Het wordt hoog tijd dat orde op zaken wordt gesteld.
Als de kiezer dat wil, dan zijn wij bereid om die  
verantwoordelijkheid op te nemen.’’
Dat zegt N-VA-lijsttrekker Michel De Sutter. ,,Als aanvoerder 
van de lijst ben ik kandidaat voor het burgemeesterschap. 
Maar de Eeklonaren hebben het laatste woord.’’

de eerste rij gevolgd. Niet als 

deelnemer, maar als toeschouwer, 

want de combinatie met een 

onderneming als De Eecloonaar 

was niet haalbaar.

Met De Eecloonaar heb ik er bo-

vendien altijd naar gestreefd om de 

belangen van onze stad en streek 

bij een breed publiek kenbaar te 

maken en te verdedigen.’’

Ook daarbuiten trad u regel-
matig op het voorplan om de 
leefbaarheid van Eeklo als 
Meetjeslandse centrumstad 
onder de aandacht te bren-
gen.
,,Ik wilde inderdaad niet langs de 

zijlijn blijven staan. Daarom heb ik 

verantwoordelijke functies opge-

nomen in Unizo, het Ringplatform, 

Streekplatform Meetjesland en 

Wielerclub Sportvrienden.

Mijn stap naar de politiek ligt in het 

verlengde van dat engagement. 

Dankzij mijn bedrijf en mijn 

engagement heb ik de afgelopen 

dertig jaar een enorm netwerk aan 

vrienden en relaties opgebouwd. 

Dat kapitaal wil ik nu opnieuw 

investeren in onze maatschappij.’’

Hoe waren de reacties van die 
vrienden en relaties toen u be-
kendmaakte dat u voor de po-
litiek en voor de N-VA koos?
Unaniem positief. Ik heb vooral aan-

moedigingen gekregen: “Daar ver-

schieten we niet van.”  “Dat staat u 

op het lijf geschreven.“ “Daar zaten 

we op te wachten.” Maar er waren 

ook mensen die me waarschuw-

den: “Oei, waar gaat ge nu aan be-

ginnen? Zo’n wespennest.’’

Op dat vlak heeft u wellicht 
minder ervaring.
,,Ik heb al veel bijgeleerd. Vooral 

van mensen die me verhalen vertel-

den over de manier waarop hier aan 

cliëntelisme gedaan wordt. Ik heb 

tot mijn eigen verbazing moeten 

vaststellen dat niet alle Eeklonaren 

gelijk zijn voor de wet. Dat het een 

voordeel is als je familie en goeie 

kennissen hebt bij het stadsbe-

stuur. Vriendjespolitiek dus. Ik had 

nooit gedacht dat ik het woord in 

de mond zou moeten nemen, maar 

dat is de realiteit. Wat wij willen is 

een rechtvaardige politiek. Voor ie-

dereen. 

 LEES VERDER OP ACHTERZIJDE
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De kracht van verandering

De verandering begint in Eeklo

Dag beste Eeklonaar,

Straks, op zondag 14 oktober, gaat u allen een nieuw ge-
meentebestuur kiezen. Voor de eerste keer zal N-VA in Eeklo, 
zoals in bijna gans Vlaanderen, met een aparte en volledig 
eigen lijst opkomen.

het met Eeklo beter kan en moet. Men-

sen die niet bij de pakken willen blijven 

zitten, maar de handen uit de mouwen 

willen steken, want er is werk aan de 

winkel. 

Eeklo was vroeger de fi ere hoofdstad 

van het Meetjesland, met zijn brouwe-

rij, melkerij, koekjes- meubel- en tex-

tielfabrieken. De tijden zijn veranderd, 

maar Eeklo is te traag mee geëvolu-

eerd. Ondanks de inspanningen van 

de KMO heeft Eeklo één van de hoog-

ste werkloosheidcijfers van Vlaanderen 

(18% hoger dan het gemiddelde), het 

Eekloos gezinsinkomen ligt 6% onder 

het Vlaams gemiddelde, we hebben 46 

% meer leefl oontrekkers, 20% meer 

diefstallen, bijna 100% meer lichamelij-

ke misdrijven en 70% meer geweldda-

dige misdrijven op eigendommen dan 

het Vlaams gemiddelde. Deze naakte 

cijfers (bron: sociaal economische situ-

atieschets 2012) worden goed wegge-

moffeld in de pers achter een fi ere bur-

gemeester die bijna dagelijks lachend 

in de kranten verschijnt. Burgemeester 

Loete is fi er op zijn Eeklo. Wij willen dat 

ook zijn, maar daarvoor moet er eerst 

nog hard gewerkt worden in plaats van 

al dat feesten.

Niets groeit  vanzelf, (behalve het on-

kruid). Om vooruit te komen moet er 

gewerkt worden. Daarom moeten de 

werkende mensen geholpen worden, 

vooral de jonge gezinnen. Kinderen 

van werkende ouders moeten voor-

rang krijgen in de kinderopvang. Wie 

geen werk heeft moet aan het werk ge-

holpen worden.  Wie niet kan werken 

moet ook geholpen worden. En wie niet 

wil werken kan niet blijven profi teren.

N-VA wil van Eeklo weer de bloeiende 

hoofdstad van het Meetjesland, het in-

koopcentrum voor de streek maken. 

Daarom willen wij die Ring leggen. Als 

dan het verstikkende doorgangsverkeer 

weg is, kunnen we Eeklo herinrichten 

tot een aangename leefbare woon-, 

winkel-, wandel- en inkoopstad. 

We willen weer fi er kunnen zijn over 

Eeklo, ons Eeklo, maar daarvoor moet 

het eerst veranderen. Stem N-VA op 

zondag 14 oktober. Dan pas begint de 

verandering in Eeklo.

Michel De Sutter
1e plaats N-VA Eeklo

kandidaat burgemeester
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16e plaats N-VA Eeklo
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4e plaats N-VA Eeklo
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19e plaats N-VA Eeklo
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20e plaats N-VA Eeklo

Caroline Spittael
8e plaats N-VA Eeklo

Dirk Wille
23e plaats N-VA Eeklo
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11e plaats N-VA Eeklo

Ingrid
Claeys-De Keyser
vrouwelijke lijstduwer Eeklo

Ann Eggermont
14e plaats N-VA Eeklo

Rudi Desmet
3e plaats N-VA Eeklo
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18e plaats N-VA Eeklo
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6e plaats N-VA Eeklo
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21e plaats N-VA Eeklo
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9e plaats N-VA Eeklo
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24e plaats N-VA Eeklo
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12e plaats N-VA Eeklo
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lijstduwer N-VA Eeklo
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15e plaats N-VA Eeklo

Verandering is meer dan nood-

zakelijk, Eeklo moet dringend 

weer op het rechte spoor ge-

zet worden zodat Eeklo weer 

die bruisende stad van weleer 

wordt.

Eeklo moet opnieuw een bloei-

ende- bruisende- veilige en fi -

nancieel gezonde stad worden,

een stad met toekomst- en 

groeimogelijkheden voor ieder-

een. Dat kan alleen door veran-

dering !”

klaar voor verandering. open-

bare werken, sport, jeugdwer-

king, en het marginale imago 

moet aangepakt worden. Stop 

de leegstand van winkels, Eeklo 

MOET weer een bloeiende stad 

worden.

Ik kies voor de politiek om mee 

te sleutelen aan de samenle-

ving in Eeklo. Als ouder wil ik 

mijn kinderen in een veilige en 

aangename omgeving zien op-

groeien. 

Mijn zorg gaat uit naar veilig-

heid. 

Laat Eeklo leefbaar zijn voor 

“iedereen van goede wil”.

Mijn zorg gaat vooral uit naar de 

armoede bij jonge en gepensi-

oneerde mensen, de invaliden 

en gehandicapten in onze stad. 

Ook het dierenbeleid in Eeklo 

verdient meer aandacht.

Als vrouw, aktieve 65 plusser, 

echtgenote, moeder en oma, 

ga ik voor mijn EEKLO.

Een VEILIGE en LEEFBARE 

stad voor iedereen van elke 

leeftijd.

Ik wil cultuur in het algemeen 

en vooral muziek terug op een 

hoger niveau tillen.

Door mijn beroep als verpleeg-

kundige ben ik vooral bezorgd 

om zieken, bejaarden, gehandi-

capten en kinderen. Elke mens 

is belangrijk. “Horen, zien, ver-

anderen!”

Ik wil een veilig leefbaar Eeklo, 

waar met  ieder individu, zowel 

jong als minder jong, rekening 

gehouden wordt.

Als geboren en getogen eeklo-

naar wil ik terug fi er worden op 

mijn stad

Eeklo draag ik in mijn hart.

Ik streef ernaar het veiligheids-

gevoel bij de bevolking te 

verbeteren en de criminaliteit 

terug te dringen. Een betere 

toekomst voor onze stad met 

een open en transparant be-

leid”

Eeklo moet veranderen. Mid-

denstand laten herleven. Fo-

cussen op jeugd. Parkeerbeleid 

herzien. Meer veiligheid voor 

de burger. Meer groen in een 

propere stad. Geen vriendjes-

politiek!

Ik kies voor N-VA omdat ik weet 

dat N-VA streng en bekwaam 

is. Men moet zich veilig voelen 

in onze stad en op voldoende 

hulp kunnen rekenen. Graag 

zou ik hierbij helpen. 

De economie stimuleren wat 

zorgt voor welvaart en leef-

baarheid. Evenwicht brengen 

tussen woonzones, bedrijven, 

landbouw en natuur. De toeris-

tische troeven zoals Het Leen, 

Huysmanhoeve... promoten.

N-VA geeft me de mogelijkheid 

mij in te zetten voor verschil-

lende dingen, luisteren naar de 

mensen, dienstbaarheid en met 

ons allen Eeklo te maken tot 

een welvarende veilige plaats 

voor elke inwoner.

Ik ga voor een verkeersveilige 

stad met aandacht voor fi ets-

paden. Als studente verpleging 

kijk ik uit naar de bouw van het 

nieuwe AZ Alma en de daarbij 

horende extra banen.

Ik wil de nachtrust, veiligheid 

en netheid terugbrengen in de 

stad en speciaal in de wijk waar 

ik woon.

De verandering begint in Eeklo, 

ook op gebied van veiligheid, 

welzijn- en gezondheidszorg.

Buitenschoolse opvang, eco-

nomische groei, tewerkstelling 

en sociaal beleid zijn prioriteiten 

binnen de beperkte begroting.

Aandacht voor ruimtelijke or-

dening en stedenbouw voor 

een leefbare binnenstad, vlot 

verkeer en verbetering van de 

veiligheid in de stad.

Ik wil mijn steentje bijdragen 

om het geloof en vertrouwen 

in een eerlijke en open politiek 

terug te brengen.

Als bewoner van Eeklo weet u 

wat er heerst en leeft in Eeklo. 

Daarom wil ik samen met u 

gaan voor anders...beter, leef-

baar voor iedereen. Ik wil een 

aanspreekpunt zijn voor Bal-

gerhoeke.

Eeklo hogerop via cultuur en 

algemeen welzijn en speciale 

aandacht voor jeugdwerk, on-

derwijs en gehandicaptenzorg 

in het bijzonder.

Ik hoop dat de kiezer de nieuwe  

jonge N-VA ploeg met hun sterke 

lijst de kansen biedt die N-VA 

Eeklo in het voorbije kartel ont-

nomen werden, zodat N-VA haar 

stempel kan drukken op het nieuw 

bestuur in onze Ledeganckstede. 

“We moeten meer aandacht 

besteden aan mensen die 

omwille van leeftijd, handicap, 

ziekte, armoede of geweld aan 

de kant worden gezet. Zij ver-

dienen meer aandacht en bo-

venal meer kansen.”

Wat ik in Eeklo wens is vooral 

een sterk beleid, een aange-

naam leefbare stad met een 

gezond fi nancieel beleid en 

vooral een goed dienstbetoon 

voor alle burgers.

Eeklo moet weer hoger getild 

worden, horeca en sport moe-

ten meer kansen krijgen en zul-

len daar dan ook toe bijdragen.

Op deze pagina’s brengen we U in 

primeur het volledig overzicht van de 

mensen die N-VA op de Eeklose lijst 

vertegenwoordigen. Stuk voor stuk 

mensen die overtuigd zijn dat politiek 

anders en beter kan. Mensen die willen 

luisteren naar wat de burger, U dus, te 

zeggen heeft. Mensen die vinden dat 
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VERVOLG VAN VOORPAGINA

Wie in de politiek stapt, maakt 
hoe dan ook vijanden. Alleen 
al door de keuze van de par-
tij. Heb je daar al iets van ge-
merkt?
,,Nee, integendeel. Zelfs van politici 

uit andere partijen kreeg ik felicita-

ties. “Het werd tijd voor vers bloed,” 

zeggen ze, “eindelijk iemand met 

verstand van zaken doen”. Een stad 

is trouwens bijzonder goed verge-

lijkbaar met een bedrijf: de rekenin-

gen moeten kloppen en iedereen die 

daarbij betrokken is moet erop voor-

uitgaan.’’ 

De Eeklose politiek is de voor-
bije zes jaar geen toonbeeld 
van goed bestuur geweest. Het 
heeft voortdurend gerommeld. 
Schrikt je dat niet af?
,,Daar ben ik nooit bang van geweest. 

Het wespennest wordt bepaald door 

de bewoners ervan. Daarom is er in 

Eeklo dringend nood aan bijen die 

werken in plaats van te feesten of ru-

zie te maken. Die bijen zijn te vinden 

bij de N-VA.’’

Uw partijleider Bart de Wever 
krijgt wel het verwijt dat hij zelf 
aan de zijlijn blijft staan. Dat 
hij niets aanvangt met het ver-
trouwen dat hij van al die Vla-
mingen gekregen heeft. Word 
je daar ook op aangesproken?
,,Jawel, maar die opmerking is niet 

terecht want N-VA is niet zelf aan de 

zijlijn gaan staan. De voorstellen die 

toen gedaan werden, waren niet vol-

doende om nog maar een fractie van 

de gerechtvaardigde Vlaamse eisen 

waar te maken. Dit was geen stap 

vooruit en toegeven voor postjes is 

niet aan N-VA besteed. 

N-VA is als partij groot geworden 

omdat ze het bij het rechte eind  

heeft. N-VA wil veranderingen in het 

systeem aanbrengen om de over-

heid rendabeler en effi ciënter te laten 

werken. Steeds meer mensen vinden 

dat het standpunt van de N-VA het 

enige juiste is.’’ 

Je kan een stad of gemeente 
niet op vijf verschillende ma-
nieren goed besturen. Zijn die 
nationale partijen wel nodig op 
lokaal vlak?
,,Lokale beleidsmensen hebben een 

nationale verankering nodig. Want 

het is daar, op de hogere echelons, 

dat de lokale beslissingen bekrach-

tigd moeten worden. En omgekeerd: 

nationale beslissingen moeten lokaal 

uitgevoerd worden. Daarom is het 

nodig dat ook de N-VA als grootste 

partij in Vlaanderen plaatselijke man-

datarissen heeft die in dezelfde lijn 

en geest denken.’’

Je bent een Eeklonaar in hart 
en nieren en hebt dat altijd uit-
gedragen. Wat maakt je trots 
op deze stad?
,,Ik WAS zeer trots. Maar de jongste 

jaren ben ik een deel van die trots 

kwijtgeraakt. Omdat er teveel ver-

loederd is. Ook het uitblijven van de 

Ring blokkeert Eeklo al veel te lang in 

haar mogelijkheden. En ik ben vooral 

niet trots op de titel van Eeklo als 

“marginaalste stad van Oost-Vlaan-

deren”. Als je dat in een TV-program-

ma hoort, dan doet dat pijn. Maar in 

plaats van gepaste maatregelen te 

nemen, lacht ons bestuur zulke ver-

wijten weg. In zijn laatste folder zegt 

burgemeester Loete “Ik ben fi er op 

mijn stad”: hij is rap content. Eeklo is 

niet vooruit gegaan maar is achter-

uit geboerd, om nog maar te zwijgen 

over de gemaakte schuldenberg.

,,Ik wil dat die trots in ere hersteld 

wordt. Eeklo als Ledeganckstede, 

als hoofdstad van het Meetjesland, 

als aantrekkingspool en drijvende 

kracht voor de hele regio. Eeklo moet 

niet groter, maar weer belangrijker 

en vooral beter worden. Als bruisend 

vat van onderwijs, zorg, economie, 

cultuur en sport. Op elk van die vlak-

ken moeten we opnieuw hoge ogen 

gooien.’’

Zijn er zaken waarover je echt 
beschaamd bent als je door 
Eeklo loopt of fi etst?
,,Ja. Visueel alleen al: het vuil in de 

straten, de verkrotting, de lelijke 

Michel De Sutter
Geboren te Tielt op 7 april 1955 uit een huwelijk van 2 uitgevers-

kinderen: vader van ‘de Eecloonaar’ en moeder van ‘de Gazette 

van Tielt,’ dus voorbestemd om de drukkerij de Eecloonaar voort 

te zetten.

Na de lagere humaniora 

in het Sint-Vincentius-

college te Eeklo naar 

de Kunstdrukschool in 

Gent gestuurd. 

Daar het hoger middel-

baar en een graduaat 

afgewerkt (1975). 

Na legerdienst als KRO 

onmiddellijk in de druk-

kerij ingelijfd en twee 

jaar later het bedrijf

overgenomen. Sedert 1981 samen met echtgenote zaakvoerder en 

uitgever van de drukkerij en uitgeverij de Eecloonaar (tot februari 

2008). In die periode kreeg de drukkerij een grondige facelift, werd 

een nieuw gebouw betrokken op het industrieterrein, de perso-

neelsbezetting vervijfvoudigd en de omzet vertienvoudigd. 

 

Uitgeverij 
•  Gedurende 28 jaar uitgever van “Weekblad de Eecloonaar”,

(°1848 het oudste van België)”. In die periode kreeg het Meetjes-

land een steeds grotere aandacht in het blad.

•  Stichter van de huis-aan-huisbladen Expres, 3 titels totaal we-

kelijks 95000 ex, be-

deeld met een eigen 

en zelf opgezet distri-

butienet,

•  Uitgeverij van streek-

boeken (meer dan 

30 titels), sinds 1994 

begonnen met het 

uitgeven van wieler-

boeken (een 100-tal 

titels).

Drukkerij
van alles voornoemd in de uitgeverij maar daarnaast ook alle druk-

werk voor bedrijven, verenigingen en familie, in 2008 en 2009 com-

pleet teloorgegaan door een vijandige overname op linke wijze.

Sociaal
In zijn jeugdjaren alle takken van de scouts doorlopen vanwaar 

ook misschien zijn sociaal engagement:

• 24 jaar bestuurslid van NCMV nu Unizo,  waarvan 4 jaar als afde-

lingsvoorzitter Eeklo en 8 jaar als gewestvoorzitter Meetjesland.

• Actief bestuurslid van ‘werkgroep industrieterrein’ in de jaren ‘90. 

• (mede)Stichter van het Ringplatform Eeklo, dat al 20 jaar ijvert 

voor de aanleg van de zuidelijke ontsluiting van Eeklo.

In 2008 verkozen ‘Meetjeslander van het jaar’
• Stichtend lid van Streekplatform Meetjesland.

• Lid van de Raad van Bestuur en het vast bureau van het Streek-

platform Meetjesland  

• Sedert 17 augustus 2009 voor de 2e keer voorzitter van Wie-

lerclub Sportvrienden, die jaarlijks een internationale Cyclocross 

organiseert.

Sportief
Fervent recreatief fi etser, beklom in september de col du Télégrap-

he en de Galibier t.v.v.  de actie Climbing for Life voor mucovisci-

dose en astmapatiënten.

Andere hobby’s
Studie van de Italiaanse 

taal en cultuur.

Ruim geïnteresseerd in 

economie, binnen- en 

buitenlands nieuws, 

reizen, gastronomie, 

antieke architectuur, 

wijn en al wat zonnig is, 

met een voorliefde voor 

‘la bella Italia’.

De kracht
van verandering

De verandering
begint in Eeklo

nieuwe gebouwen die uit de grond 

rijzen… En vooral de doortocht van 

de N9, waar het verkeer nog steeds 

een veel te prominente rol speelt. 

Terwijl we daar met zijn allen een 

aantrekkelijk woon-werk-wandel- en 

leefgebied kunnen van maken. En 

van heel de stad eigenlijk. Dank zij 

N-VA- minister Muyters is het ring-

dossier nu eindelijk goedgekeurd. 

Tot spijt van wie het benijdt.’’ ,,Er is 

de afgelopen decennia veel te wei-

nig aandacht gegaan naar de noden 

van de middenstand en de KMO’s. 

Ze hebben te weinig kansen en zuur-

stof gekregen. Zij moeten nochtans 

de motor zijn als men de stad nieuw 

leven wil inblazen. Welke vereniging 

kan bijvoorbeeld nog overleven zon-

der de steun van onze handel en 

economie?’’

Iedereen streeft naar een ab-
solute meerderheid, maar in 
Eeklo is dat een wensdroom. 
Na de verkiezingen zal er hoe 
dan ook een coalitie gesloten 
moeten worden. En compro-
missen. Zijn er partijen waar-
van je zegt: nee, bedankt, met 
die gaan we nooit in zee?
,,N-VA Eeklo wil haar programma 

optimaal realiseren. Wie ons daarin 

volgt is welkom. Ons programma 

staat intussen grotendeels op pa-

pier, dat van de andere partijen 

kennen we nog niet. We zullen na 

de verkiezingen wel zien met welke 

partner(s) ons programma de beste 

slaagkansen heeft.’’

Als je het huidige stadsbestuur 
punten mag geven, hoeveel 
verdient deze coalitie dan? 
,,Minder dan de helft. Met andere 

woorden: dit stadsbestuur is ge-

buisd. Eeklo is verkommerd en 

wordt als hoofdstad van de streek 

overvleugeld door Maldegem en 

Aalter. Op de koop toe heeft dit 

bestuur alle bewoners opgezadeld  

met een bijna Griekse fi nanciële put. 

Daar zullen we met zijn allen nog ja-

ren voor betalen. Ik begrijp niet dat 

men het zover heeft laten komen. 

Het is hoogtijd dat we het roer om-

zwaaien en Eeklo terug op het juiste 

spoor zetten. 

Wat is dan uw ambitie voor de 
komende jaren? Voor de stad 
en voor uzelf?
,,Eeklo moet zijn aantrekkelijkheid 

terugkrijgen. Mijn ambitie is Eeklo 

nieuw leven in te blazen, orde op za-

ken te stellen. En de stad zijn kracht 

en fi erheid teruggeven. Ik besef dat 

je zoiets niet in je eentje kan, ik heb 

dan ook een goeie ploeg achter mij, 

en ik heb de ervaring in het bedrijfs- 

en verenigingsleven om ook hier een 

leidende rol in te spelen.’’

Michel De Sutter zette Eeklo op de kaart in de wielerwereld met de uitgave 

van tientallen wielerboeken. Tourbaas J.M. Leblanc maakte een stop in Eeklo 

ter gelegenheid van de passage van de Tour in 2004.

In 1979 gehuwd met Katrien Van Bogaert

samen drie kinderen.
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